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شناسایی ۱۰۹۰ بیمار جدید کرونا در کشور
بنابر اعلام مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت بهداشت با فوت ۲۹ بیمار 
مبتلا به کرونا در یک شــبانه روز، شــمار جانباختگان این بیماری در کشور به 
۱44 هزار و 4۸ نفر رســید.به گزارش ایســنا، از روز ۱4 شــهریورماه  تا روز ۱۵ 
شهریورماه ۱4۰۱ و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۰۹۰ بیمار جدید 
مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناســایی و ۲4۸ نفر از آنها بستری شدند.مجموع 
بیماران کووید۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۵۳۵ هزار و ۲۷۲ نفر رسید.متاسفانه در 
طول ۲4 ساعت، ۲۹ بیمار مبتلا به کووید۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند 
و مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱44 هزار و 4۸ نفر رسید.خوشبختانه تا 
روز ۱۵ شهریورماه ۷ میلیون و ۳۱۰ هزار و ۷4۶ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از 
بیمارستانها ترخیص شده اند.۷۸۸ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های 
مراقبت های ویژه بیمارســتانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۱۵ شهریورماه ۵۳ 
میلیون و ۸۷۲ هزار و ۹۰۳ آزمایش تشــخیص کووید۱۹ در کشــور انجام شده 
است.تا روز ۱۵ شهریورماه ۶۵ میلیون و ۲۹ هزار و ۲۸ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و 
4۱۷ هزار و ۲۵۹ نفر دوز دوم و ۳۰ میلیون و ۹۶۰ هزار و ۳۲۱ نفر، دوز ســوم و 
بالاتر واکسن کرونا را تزریق کرده اند.مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به 
۱۵4 میلیون و 4۰۶ هزار و ۶۰۸ دوز رسید.در یک شبانه روز 4۲ هزار و ۱۵۱ دوز 
واکســن کرونا در کشور تزریق شده است.در حال حاضر ۸ شهرستان در وضعیت 
قرمز، ۱۱۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۳۰۲ شهرستان در وضعیت زرد و ۲۲ 

شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

کدگذاری ۹۰۸ قلم داروی سنتی 
جهت نسخه نویسی الکترونیک

معاون فنی مرکز مدیریت آمار و فناوری اطلاعات وزارت بهداشــت از کدگذاری 
۹۰۸ قلم دارو و فرآورده ســنتی برای بهره برداری در نسخه الکترونیک خبر داد 
و گفت: این موضوع می تواند موجب اســتقبال از این دسته داروها شده و فرآیند 
قرارگیری در سبد بیمه ای این اقلام دارویی را نیز تسهیل کند.دکتر سمیه عابدیان 
در گفت وگو با ایســنا، گفت: در حال حاضر ۹۰۸ قلم داروی ســنتی مورد تایید 
ســازمان غذا و دارو و وزارت بهداشت، کدگذاری شــده و جهت بهره برداری در 
نسخه الکترونیک به مراکز پزشکی و شرکت های نرم افزاری ابلاغ شده است.وی 
افزود: با کدگذاری اقلام دارویی سنتی، تجویزگر مجاز به درخواست آن در نسخه 
الکترونیک بوده و می تواند در درمان بیماران خود از داروهای سنتی نیز استفاده 
کند.او تاکید کرد: همچنین دارو در پرونده الکترونیک بیمار نیز ثبت شــده و در 
واقع از نظر فرآیندهای درمان، رســمیت پیدا می کند که این امر موجب افزایش 
استفاده از داروهای ســنتی در طبابت می شود.معاون فنی مرکز مدیریت آمار و 
فناوری اطلاعات وزارت بهداشت با اشــاره به اینکه با کدگذاری داروهای سنتی 
میزان آشــنایی پزشــکان و بیماران با این داروها و عملکردشان در سلامت ارتقا 
می یابد، اظهار کرد: همین موضوع می تواند موجب اســتقبال از این دسته داروها 

شده و فرآیند قرارگیری در سبد بیمه ای این اقلام دارویی را نیز تسهیل کند.

اینترنت کودکان رونمایی شد
در جلســه ای که دیروز برگزار شد، طرح اینترنت کودک توسط وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات معرفی شد.به گزارش ایسنا، چهارمین جلسه کارگروه راهبردی 
و تدوین الگوی عملیاتی و مقررات عمومی صیانت از کودکان و نوجوانان در فضای 
مجازی، در راستای اجرایی ســازی بند الف ماده 4-۱ سند صیانت از کودکان و 
نوجوانان در فضای مجازی که در جلسه شورای عالی فضای مجازی کشور مصوب 
شده بود برگزار شد.معرفی طرح اینترنت کودک و ارائه نظام نامه رده بندی سنی 
محتوا و خدمات همچنین گزارش تلوبیون توســط سازمان صدا و سیما از موارد 
مورد بررســی در این نشست بود.پیش از این عیسی زارع پور - وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات - از رونمایی طرح اینترنت کودک در هفته جاری خبر داده بود.
با ورود به ســایتی که با عنوان اینترنت کودک معرفی شــده، خطاب به پدران و 
مادران گفته شــده که با استفاده از چند روش می توانند دسترسی فرزندان خود 
را به سایت های مختلف اینترنت مدیریت کنند. همچنین در بخشی از سایت به 
رده بندی یا لیست سایت های اینترنتی اشاره شده که با ورود به این بخش چهار 
عنوان سایت  با رنگ بندی سبز، سفید، زرد و نارنجی مشاهده می شود که هر کدام 
لیستی از سایت های که برای دسترســی کودکان و نوجوانان مناسب هستند را 
دربردارند.ســند حمایت از کودکان و نوجوانان در فضای مجازی، از سال ۱۳۹۸ 
در دستور کار شورای عالی فضای مجازی قرار گرفته بود تا به واسطه آن اینترنت 
کودکان از اینترنت عمومی جامعه مستقل شود و هم تولید محتوای گسترده ای 
مخصوص کوکان و نوجوانان در فضای اینترنت انجام شود و امکاناتی را در اختیار 
والدین و خانواده ها برای کمک به فرزندانشــان قرار دهد؛ در نهایت این سند در 
۱۷ خرداد ماه سال گذشته به تصویب شورای عالی فضای مجازی رسید.همچنین 
اعلام شده بود که سند صیانت از کودکان و نوجوانان در فضای مجازی، در راستای 
تبیین الزامات و طرح کلان و معماری شبکه ملی اطلاعات پس از استحضار مقام 
معظم رهبری، برای اجرا به دستگاه های مربوطه ابلاغ شده است؛ این سند با هدف 
ارتقای بهره برداری از فضای مجازی و صیانت از خردسالان، کودکان و نوجوانان و 
فراهم سازی فضای ویژه در چارچوب فرهنگ اسلامی- ایرانی برای استفاده مناسب 
از فضای مجازی و پیشگیری از آسیب های احتمالی برای آنها تدوین و به تصویب 

شورای عالی فضای مجازی کشور رسید.

ثبت نام متقاضیان ارزیابی »رتبه بندی معلمان«
کارگروه اجرایی رتبه بندی معلمان با صدور اطلاعیه ای )شــماره ۷( اعلام کرد تا 
متقاضیان ارزیابی حرفه ای از طریق سامانه ثبت نام ارزیابان رتبه بندی معلمان در 
پورتال وزارت آموزش و پرورش به آدرس medu.ir ثبت نام خود را انجام دهند.
به گزارش ایســنا در متن این اطلاعیه آمده است: در راستای اجرای قانون رتبه 
بندی معلمان و ماده ۲ آیین نامه اجرایی آن، به اطلاع جامعه معلمان  می رساند؛ 
ثبت نام از متقاضیان ارزیابی حرفه ای از طریق سامانه ثبت نام ارزیابان رتبه  بندی 
معلمان در پورتال وزارت آموزش و پرورش به آدرس medu.ir  میســر اســت.

متقاضیان می توانند نســبت به ثبت نام در سامانه مذکور اقدام کنند.شایان ذکر 
است؛ معلمان شاغل و بازنشسته و اعضای هیت علمی شاغل دانشگاه فرهنگیان یا 
بازنشسته با مدرک کارشناسی ارشد و بالاتر در رشته  های علوم تربیتی، مشاوره و 
روانشناسی که آشنا به فناوری اطلاعات و ارتباطات، دارای انضباط کاری، تحلیل گر 
و دارای روحیه استدلال، پاسخگو نسبت به عملکرد، مسئولیت  پذیر، دارای توانایی 
در نگارش و مهارت های نوشــتاری و صبور و دارای سعه صدر هستند، می  توانند 

برای شرکت در دوره تربیت ارزیاب رتبه بندی معلمان ثبت نام کنند.

سند قطعی ۱۸۵ هزار مترمربع زمین در سوهانک
 به شهرداری تهران انتقال یافت

شــهردار منطقه یک: سند قطعی ۱۸۵ هزار مترمربع زمین در محدوده سوهانک 
پس از شناســایی با هدف صیانت از حقوق عمومی شــهر و حفظ بیت المال به 
شهرداری تهران منتقل شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، حمید 
رضا حاجوی گفت: در راستای حفظ وصیانت از اموال شهرداری تهران و جلوگیری 
از تضییع حقوق شهرداری و حفظ حقوق بیت المال، قطعه زمینی به مساحت ۱۸۵ 
هزار مترمربع معادل ۵/۱۸ هکتار توسط اداره املاک و  مستغلات شهرداری منطقه 
یک شناســائی، احصاء و به اموال شــهرداری و بیت المال بازگردانده شد.شهردار 
منطقه یک تصریح کرد: با پی گیری و اقدامات اجرا شــده توسط منطقه یک از 
تصرف و ســند ســازی متخلفان جلوگیری و نسبت به جانمایی و اخذ سند تک 
برگی این زمین واقع در سوهانک، ضلع شمال جاده لشگرک، جاده قوچک، به نام 

شهرداری تهران اقدام شد.

فعالیت ۴۱۸۶ مرکز خدمات جامع سلامت در کشور
مدیرکل دفتر خدمات عمومی سلامت سازمان بیمه سلامت ایران از فعالیت 4۱۸۶ 
مرکز خدمات جامع سلامت در کشور خبر داد.دکتر مسعود مشایخی در سفر به 
خراسان شمالی در گفت و گو با ایسنا به خدمات این سازمان به مردم اشاره کرد 
و افزود: نظام ارجاع مبتنی بر پزشک خانواده در این سازمان برای مناطق روستایی 
کشــور در حال اجرا است.وی با اشــاره به فوائد اجرای طرح نظام ارجاع پزشکی 
خانواده، گفت: نخســتین فایده این است که جمعیت هدف یک متولی دارد که 
مســئولیت سلامت این افراد را بر عهده دارد، ضمن اینکه افراد هم برای دریافت 
خدمات ســرگردان نیستند؛ در واقع سطح ســلامت افراد در این شرایط افزایش 
می یابد.وی با تاکید براینکه پزشــک خانواده تنها درمانگر نیســت و سلامت نگر 
و جامعه نگر اســت، افزود: نظام ارجاع مبتنی بر پزشکی خانواده از ۲ بخش نظام 
ارجاع و پزشــکی خانواده تشکیل شده و نظام ارجاع در واقع تجلی سطح بندی 

خدمات است که از تکالیف قانونی است.

اخبار کوتاه

برجباغهایتهراندرگیرودارتناقضاتشورایشهریها

تغییر محدوده بندی جغرافیایی مدارس برای ثبت نام از سال تحصیلی آینده

توضیح درباره صدور کارت شناسه برای افراد فاقد شناسنامه

 لزوم تعویض شناسنامه های قدیمی

تامین اعتبار ۱۴ میلیاردی سرانه مدارس تهران
استمرار خدمت معلمان در آستانه بازنشستگی 

سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی اعلام کرد

امکان ثبت سفارش کتب درسی تا ۳۱ شهریور

مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو خبر داد

توزیع واکسن آنفلوآنزا در داروخانه ها 

ایــن روزها باغات تهران و حفاظت از آن ها به 
موضوعی پیچییده برای شــورای شهر تهران 
تبدیل شده است.اعضای شورای پنجم، مرداد 
سال گذشــته از پایتخت نشــینان و صحن 
شــورا خداحافظی کردند، امــا موضوعاتی از 
گذشــته وجود دارد که شــورای ششمی ها با 
آنها اختلاف نظــر  دارند. همین مباحث باعث 
شده که برخی مسائل مجدد در جلسات علنی 
شورای شهر مورد بررســی قرار گیرد.یکی از 
این موضوعات مهم، مصوبه برج باغ اســت که 

توسط اعضای دوره دوم به تصویب رسید. 
این مصوبه به متولیان ســاخت و ســاز اجازه 
می داد که در ۳۰ درصد از مســاحت یک باغ 
ساخت و ســاز انجام دهند و ۷۰ درصد باقی 
مانده باغ را حفظ کنند. اما حدود ۱4 ســال 
بعد این مصوبه با رای اعضای شــورای پنجم 
لغو شــد و نمایندگان مردم مدعی بودند که 
چنین مصوبه ای به نوعی قاتل باغ های تهران 
است و به محیط زیســت آسیبی دو چندان 
وارد می کند و مقرر شــد به هیچ وجه پروانه 
ساختمان در املاک با نوعیت باغ صادر نشود. 
البته بســیاری از کارشناسان شهری و محیط 
زیست بر این باورند که مصوبه برج باغ مناسب 

شهر تهران نیست.
هــدف اعضای دوره پنجــم از لغو این مصوبه 
این بود که با تغییــر کاربری باغات و تبدیل 
آن بــه مراکز خدماتی، خانه ســالمندان و یا 
پارک و کافه، ریه های شــهر را حفظ کنند و 
در این زمینه به نظر می رســد با شورای شهر 
فعلــی اختلاف نظر دارند.در این راســتا علی 
اعطا ســخنگوی شهر دوره پنجم در گفت وگو 
با باشگاه خبرنگاران جوان اعلام کرده بود که 
مصوبه برج باغ باعث نابودی تعداد زیادی باغ 
شــده است. در سال ۸۶ تا ۹۶، ۱۳۰ هکتار از 
باغ هــای تهران از بین رفتنــد و دلیل آن هم 

ساخت وســاز بوده اســت. در دوره پنجم ۲۱ 
باغ را تملک کردیم که این تعداد به بوســتان 
تبدیل شدند و آن ها را حفظ کردیم.وی ادامه 
داد: مــا باید از کاربری هــای متنوع باغات در 
جهت رشد، استقبال کنیم تا تمام باغات حفظ 
شــوند و برای مالک آن هم توجیه اقتصادی 
داشــته باشــد که در ازای آن انگیــزه ایجاد 
شود، زیرا باغات خصوصی در شهر بسیار زیاد 
است و طبیعتا شــهرداری به آن ها رسیدگی 
نمی کند. بنابراین باید از این زاویه به مســئله 

باغات بپردازیم.
با اینکه شــورای پنجمی ها از لغو مصوبه برج 
باغ راضی بودند اما انگار شــورای ششــمی ها 
نظــر دیگری دارند.به تازگــی مهدی چمران 
در گفت وگو با یکی از رســانه ها گفته اســت 
که متاسفانه قانون باغاتی در دوره گذشته در 
شورای شــهر مصوب و آن همه برایش تبلیغ 

شد، نتیجه اش این شد که سال گذشته یک 
نفر پروانه باغ مســکونی نگرفته است. چون با 
هیچ قانونی صدق نمی کند و صرفه اقتصادی 
ندارد. مالک باید متــری ۱۰۰ میلیون تومان 
پــول بدهد تــا زمین بخرد امــا دو طبقه در 
۱۵درصد یک باغ بســازد. حساب کنید جایی 
۳۵۰ متر است و می گویند باغ است! در واکنش 
به این مصاحبه علی اعطا ســخنگوی شورای 
پنجم گفت: در تمام عبارات آقای چمران، یک 
پیش فرض قطعی وجــود دارد: »مالک باید از 
ساخت وساز در باغ، بهره اقتصادی ببرد«. بی 
هیچ گفتگو، نتیجه منطقی این سخن، احیای 
برج باغ است. به عبارتی مصوبه برج باغ نتیجه 
منطقــی این دیدگاه بود که ساخت وســاز در 
باغ باید صرفه داشــته باشد. چرا؟ این رویکرد 
اظهر من الشمس اســت که به حفاظت از باغ 
منجر نمی شود، منافع عمومی را مسئله اصلی 

ندانســته و خواسته یا ناخواســته، در زمین 
تأمین منافع ســوداگران در تقابــل با منافع 

عمومی بازی می کند.
ناصــر امانی، عضو شــورای شــهر تهران در 
گفت وگو با باشــگاه خبرنــگاران جوان اظهار 
کرد: بهتر اســت دوستان ما در شورای پنجم، 
قصــاص قبــل جنایــت نکنند، یعنــی ما را 
قضاوت نکنند زیــرا هنوز هیچ تصمیمی برای 
مصوبه برج باغ ها نگرفتیم. دیروز یک فوریت 
اصلاح این موضوع تصویب شــد که متعلق به 

زمین های کمتر از ۵۰۰ متر است. 
مردم تهران مطمئن باشند که ما دلسوز باغات 
تهران هســتیم و مکررا در این باره تذکر داده 
ایم.وی تاکید کرد: نگرانی حفظ فضای سبز و 
باغات را داریم اما مهم این است که به موضوع 
نگاه سلبی نداشته باشیم و حق مالکان پایمال 
نشــود و نباید طوری رفتــار کنیم که باغات 

تهران به حراج گذاشــته شــود؛ در ذهن ما 
یک معامله برد برد اســت، اما مصوبه شورای 
دوم و پنجم در اجرا مشــکلاتی داشته است 
بــه همین دلیل باید یک تعامل ایجاد شــود.

مهدی پیرهادی، رئیس کمیســیون سلامت 
و محیط زیســت شورای شــهر تهران هم در 
ایــن باره در صحن علنی اظهار کرد: حتما در 
خصوص باغات در این دوره طرحی به تصویب 
می رســانیم که وضعیت از ایــن حالت خارج 
شود.وی گفت: خیلی از زمین هایی که کاربری 
باغ داشــته، از دهه های گذشــته درختی در 
آنجا وجود نداشــته است. تغییراتی در مصوبه 
برج باغات داریم که باعث حفظ و گســترش 
باغات و فضای سبز شود و کاری نمی کنیم که 
باعث حفظ و گســترش باغات نشود؛ موضوع 

درآمدی برای ما مطرح نیست.
در ارتباط با موضوع باغات و مصوبه برج باغ ها 
اعضای شورای شــهر تقریبا نظارت یکسانی 
مبنــی بر حفظ آنها دارند امــا نکته مهم این 
اســت که پس از یکســال هنوز برای چنین 
پرونــده مهمی تصمیم گیری مناســبی انجام 
نشــده و به نوعی کشــمکش هایی بر سر برج 

باغ های تهران وجود دارد. 
باید منتظر ماند و دید اعضای فعلی شــورای 
شــهر تهران چه اقدام و یا مصوبه جایگزینی 
برای حفظ باغات دارند به طوری که کســی 
بر ســر چنین موضوعی مضرر نشــود.محیط 
زیســت از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت و 
اگر باغات از بین بروند، توان اکوسیستم تهران 
کاهش پیدا می کند و برج هایی در ظاهر زیبا 
جایگزین آنها می شــوند، البته این موضوع در 
مناطق شمالی تهران بسیار مشهود است و به 
همین دلیل باید شــورای شهر دوره ششم راه 
درست و مناسبی را پیش گیرد و وقت خود را 

بر سر یک تصمیم گیری درست بگذارد.

مدیرکل ارزیابی عملکرد و پاســخگویی به شکایات وزارت 
آموزش وپرورش از سامانه ای شدن ثبت نام مدارس در سال 
تحصیلــی آینده و اصلاح رونــد محدوده بندی جغرافیایی 
برای ثبت نام خبر داد.مجتبی هاشمی در گفت وگو با ایسنا، 
با اشــاره به نزدیک شدن به ایام بازگشــایی مدارس و به 
پایان رسیدن بخش عمده ثبت نام دانش آموزان در مدارس، 
در ارزیابی که از وضعیت ثبت نام  از مدارس داشــت اظهار 
کرد: امســال عمده ترین دلایل شکایت از ثبت نام مدارس 
را می توان »محدوده بندی ثبت نام« دانســت.وی افزود: با 
تنوع مدارس در ســطح کشــور مواجه  و موظف هستیم؛ 

در راســتای انتظام بخشــی به ثبت نام مدارس، لازم است 
محدوده بندی ها را رعایت کنیم. مدیرکل ارزیابی عملکرد 
و پاسخگویی به شــکایات وزارت آموزش وپرورش با اشاره 
بــه اینکه باوجود آنکه محدوده بندی موجب ایجاد نظم در 
ثبت نام ها می شود اما باز هم محل طرح شکایت و مراجعه 
مردم اســت زیرا مردم عمدتا تمایل دارند فرزندشان را در 
موقعیت بهتر تحصیلی قرار دهند گفت: البته امســال در 
ســتاد مرکزی ثبت نام، مصوب کــرده بودیم که مدیریت 
محدوده بندی ها تفویض اختیار شــده و برعهده استان ها 

باشد.

هاشــمی افزود: با این حال آنچه که بــه عنوان یک معضل 
شناسایی کردیم و در تلاشــیم آن را برای سال تحصیلی 
آینده حل کنیم همین محدوده بندی است گفت: به دنبال 
سامانه ای کردن ثبت نام هســتیم که بسیار کمک کننده 
اســت. به این ترتیب به جای آنکه یک بخش شــهر را در 
نظر گرفتــه و تنها مدارس آن محــدوده را برای ثبت نام 
افراد ســاکن در آن محله ملزم کنیم، قصد داریم مدرسه 
را به عنوان نوک پرگار درنظر گرفته و شــعاع آن را محور 
محدوده بندی مدارس قرار دهیم.وی با بیان اینکه این کار 
امسال به صورت آزمایشــی در یکی از استان ها انجام شد 

و مشــغول ارزیابی آن هستیم ادامه داد: قطعا ایرادات کار 
آنجا مشخص می شود تا بتوانیم طرح را برای سال آینده با 
رفع ایرادات، به صورت فراگیر در ســطح کشور اجرا کنیم.

مدیرکل ارزیابی عملکرد و پاســخگویی به شکایات وزارت 
آموزش وپرورش در خاتمه گفت: تلاش کردیم امســال در 
حوزه نظارت، سیاســت همدلی، همراهــی و همگرایی با 
مدارس را سرلوجه قرار دهیم. باتوجه به بازخوردگیری هایی 
که انجام دادیم نظارت به نحو بهتری اتفاق افتاده اســت. 
طوری اقدام کردیم که برنامه ها نظارت پذیر و شفاف بوده و 

شاخص ها مشخص باشند.

رئیــس ســازمان ثبت احوال بــا تاکید بر لــزوم تعویض 
شناسنامه های قدیمی درباره صدور کارت های شناسه برای 
افراد فاقد شناسنامه توضیحاتی را ارائه کرد.هاشمی کارگر 
در گفت وگو با ایلنا در خصوص کارت شناســه برای افراد 
فاقد هویت گفت: برای افراد فاقد شناسنامه کارت شناسه 
تعریف شده و یک اداره مجازی در پایگاه اطلاعات جمعیت 
سازمان ثبت احوال ایجاد شــده و این شناسه به این افراد 
تخصیص داده می شــود. امیدواریم اســتانداری ها در این 
خصوص به ســرعت وارد شــده و ما بتوانیم کار را سریعا 

پیش ببریم کارت هم به زودی صادر خواهد شد.
وی در پاســخ به این سوال که افراد فاقد شناسنامه به چه 
صورتی می توانند برای دریافت کارت یا کد شناســه اقدام 
کنند، گفت: این افراد با مراجعه سازمان ثبت احوال پرونده 
اولیه را تشکیل داده و بررسی های لازم نیز صورت می گیرد 
و کارت یا کد شناســه برای این افراد از ســوی ســازمان 
ثبت احوال صادر می شود و پس از دریافت این کارت افراد 
می توانند برای تایید تابعیت شــان به استانداری ها مراجعه 
کرده و بحث تابعیت این افراد توسط شورای تامین استان 
مورد بررســی قرار می گیرد.رییس ســازمان ثبت احوال با 
بیان اینکه ۸ هزار پرونده در این خصوص تشــکیل شــده 

و در حال بررسی است، گفت: چنانچه تابعیت ایرانی بنابر 
فرآینــد و قواعدی که وجود دارد احراز شــود، این کارت 
شناسه موقت باطل شــده و کارت هوشمند ملی دریافت 
می کنند و همچنین شناسنامه برای آن ها صادر می شود و 
چنانچه تابعیت آن ها رد شود این کارت موقت باطل شده و 
سایر شرایطی که برای اتباع خارجی در نظرگرفته می شود 

شامل حال این افراد نیز می شود.
کارگر در بخش دیگــری از صحبت هایش درباره تعویض 
شناســنامه های قدیمی نیز تصریح کــرد: با توجه به اینکه 
تمامی شناسنامه های ایرانیان باید جدید شوند، افرادی که 
شناســنامه قدیمی دارند، لازم است به سازمان ثبت احوال 
برای دریافت شناسنامه جدید مراجعه کنند.وی ادامه داد: 
این امر بسیار مهم است تا بتوانیم اطلاعات این افراد را در 
پایگاه اطلاعات سازمان ثبت احوال تکمیل کنیم تا بتوانند 

خدمات را به راحتی دریافت کنند.
رئیس ســازمان ثبت احوال کشور با بیان اینکه افرادی که 

شناســنامه قدیمی دارند برای دریافت شناســنامه جدید 
ســریعا اقدام کنند، گفــت: ما زیرســاخت هایی را فراهم 
کرده ایم تا بتوانیم به سرعت شناسنامه ها را تعویض کرده 
و در اختیــار آن ها قرار دهیم.کارگــر گفت: همچنین این 
امکان فراهم شــده اســت تا برای ثبت درخواست صدور 
مجدد کارت هوشمند ملی و درخواست شناسنامه المثنی، 
متقاضیــان بتواننــد در دفاتر پیش خــوان خدمات دولت 
تقاضای خود را ارائه دهند.وی در پاســخ به این سوال که 
آیا افرادی که برای کارت هوشــمند ملــی اقدام کرده اند، 
چنانچه شناســنامه خود را تعویض کنند، دوباره نیاز است 
که برای دریافت کارت هوشــمند ملی درخواســت دهند 
و تقاضای قبلی آن ها باطل می شــود؟ گفت: خیر، چنین 
چیزی نیست و درخواست آن ها برای کارت هوشمند ملی 

از بین نمی رود.
رئیس ســازمان ثبت احوال کشــور همچنین تصریح کرد: 
یکی از مهمترین اقدامات در خصوص کارت هوشمند ملی 

پیاده ســازی و بهره برداری از قابلیت های آن به ویژه احراز 
هویت ســه عامله مبتنی بر کارت، پین شناسایی و عامل 
بیومتریک به عنوان قابل اطمینان ترین درجه احراز هویت 
در کشور است در این راستا با برنامه ریزی که صورت گرفته 
در تعدادی از دســتگاه ها و بانک ها نظیر سازمان فناوری 
اطلاعات، مرکز توســعه تجارت وزارت صمت، بانک سپه، 
بانک ســرمایه و دفاتر اســناد رســمی قابلیت های کارت 

هوشمند ملی مورد بهره برداری قرار گرفته است.
کارگــر همچنین درباره افراد فاقد هویــت مانند معتادان 
متجاهر که فاقد مدارک هویتی هســتند، گفت: یک سری 
طرح های ویژه برای این افراد برنامه ریزی شــده اســت به 
طور مثــال در مناطقی مانند هرندی برخی از همکاران ما 
در مراکز تجمعی این افراد حاضر شــده و شناسنامه های 
مجــدد برای این افراد صادر می شــود.وی درباره اســناد 
هویتی راکد نیز گفت: بررسی اســناد هویتی راکد منوط 
به حضور صاحب سند است. گاهی اوقات این افراد ممکن 
اســت خارج از کشور حضور داشــته باشند بعد از ورود به 
کشــور می توانند برای این اســناد به ما مراجعه کرده و ما 
بررسی های اولیه را انجام می دهیم و سند را برای آن ها به 

حالت فعال تبدیل می کنیم.

مدیرکل آموزش و پرورش شــهر تهــران به تبیین آخرین 
وضعیت اجرای پروژه مهر و آمادگی برای بازگشایی مدارس 
پایتخت پرداخــت و گفت: ۱4 میلیارد تومان تامین اعتبار 
و ابلاغ شده اســت که به زودی به حساب مدارس خواهد 
نشست تا بتوانند برخی نیازهای مدرسه را مرتفع کنند. به 
گزارش ایسنا، علیرضا کریمیان در مانور بازگشایی مدارس 
تهران که در دبستان شاهد تقواپیشگان در منطقه ۶ آموزش 
و پرورش شهر تهران برگزار شد با بیان اینکه هرسال پروژه 
بزرگ بازگشــایی مدارس را اجرا می کنیم که کار بســیار 
سخت و پیچیده ای است اظهار کرد: این ابر پروژه در تهران 
از اسفند ماه ۱4۰۰ آغاز شد و از روسای مناطق خواستیم 
طوری امور را پیگیری کنند که تا ۱۵ شهریور دیگر کاری 
روی زمین نمانده باشــد. وی افزود: ســتاد پــروژه مهر با 

مدیریت معاونت متوســطه در قالب کمیته های شش گانه 
تشــکیل و تمهید مقدمات انجام شد. ناظرانی داشتیم که 
به مدارس سرکشی کردند. مدیرکل آموزش و پرورش شهر 
تهران با اشــاره به اینکه امروز مدیران، مدارس را برای آغاز 
ســال تحصیلی آماده کردند و اگر اشکالات و اموری باقی 
مانده باشــد در مدت باقی مانده تا مهرماه برطرف خواهد 
شد گفت: در زمینه تامین نیروی انسانی با همکاران صحبت 
کردیم و بسیاری آنها با رغبت و تعهدی که به دانش آموزان 
و نظام تعلیم و تربیت داشــتند، اســتمرار خدمت خواهند 

داد. وی ادامه داد: فارغ التحصیلانی از دانشــگاه فرهنگیان 
و پذیرفته شدگان آزمون اســتخدامی نیزبه جمع معلمان 
افزوده خواهند شد و بخشی از نیاز را از طریق حق التدریس 
همکاران جبران می کنیم. مدیرکل آموزش و پرورش شهر 
تهران همچنین ضمن اعلام این خبر که ۱4 میلیارد تومان 
تامین اعتبار و ابلاغ شــد که به زودی به حســاب مدارس 
خواهد نشســت تا بتوانند برخی نیازهای مدرسه را مرتفع 
کنند گفت: در قالب کارگروه نظــارت و ارزیابی، ارزیابی و 
رصــد میدانی از مناطق و مــدارس مدنظر بود. در ۱۵ روز 

باقی مانده این روند ادامه خواهد داشــت. کریمیان افزود: 
شورای آموزش و پرورش تهران نیز ۱۰ مصوبه جدید برای 
آغاز سال تحصیلی داشت و امید است دوباره شور و نشاط 
به مدارس بازگردد. به گزارش ایسنا، ضیاپور، رئیس آموزش 
و پرورش منطقه ۶ تهران با بیان اینکه ساماندهی مدارس را 
از اسفند ۱4۰۰ کلید زدیم گفت: همه همکارانم در تلاش 
بودند ســال تحصیلی را با قوت آغــاز کنیم. آموزش کاملا 
حضوری اســت. وی افزود: با مشــکلاتی به ویژه در میان 
کلاس ســومی ها به علت عدم حضور دو سال اول تحصیل 
در مدرسه روبه رو بودیم که همایش ها و آموزش هایی برای 
کاهش اضطراب و آمادگی حضور آنها در مدرسه برگزار شد. 
ثبت نام ها نیز در سامانه انجام و آماده حضور پرمهر دانش 

آموزان در ابتدای مهرماه هستیم.

سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی اعلام 
کرد از حــدود ۱۵ میلیــون و ۹۰۰ هزار نفر 
جمعیــت دانش آموزی کشــور، ۱4 میلیون و 
۷۰۰ هزار دانش آموز کتاب های درســی خود 
را برای ســال تحصیلــی ۱4۰۲-۱4۰۱ ثبت 
ایســنا، جامعه  ســفارش کرده اند.به گزارش 
آماری دانش آموزی ســال تحصیلی ۱4۰۲-
۱4۰۱ در حــدود ۱۵ میلیون و ۹۰۰ هزار نفر 
است که تاکنون بالغ بر ۱4 میلیون و ۷۰۰ هزار  
دانش آموز ثبت ســفارش کتاب های درسی را 
انجام داده اند و یک میلیون و ۲۰۰ هزار دانش 
آمــوز هنوز کتاب های خود را ثبت ســفارش 
نکرده انــد که انتظار می  رود خانواده ها، اولیاء و 
مدیران مدارس نســبت به تکمیل این فرایند 
اقدامات لازم را انجام دهند.براساس تمهیدات 

صورت گرفتــه عملیات توزیع کتاب های ثبت 
سفارش شــده ۱4 میلیون و۷۰۰ هزار دانش 
آموز شروع شده و از۱۰ شهریور ماه از مناطق 
بــه مدارس صورت گرفته و مــدارس با توجه 
بــه زمانبندی هایــی که بــرای تحویل کتاب 
مشــخص کرده اند، نسبت به تحویل کتاب به 
دانش آموزان تا ۳۱ شهریورماه اقدام خواهند 
کرد.فرآیند ثبت ســفارش کتاب درسی تا ۳۱ 
شهریورماه نیز ادامه دارد و خانواده های دانش 
آموزانــی که ثبت نام قطعی و ثبت ســفارش 
کتاب درسی را انجام نداده اند در اولین فرصت 
نسبت به ثبت نام و ثبت سفارش کتاب درسی 

اقدام کنند.
لازم به تأکید اســت که تعداد کتاب درســی 
چاپ شده بیش از جامعه آماری دانش آموزان 

اســت و هیچ کمبودی در کتاب درسی وجود 
برنامه ریزی  و  پژوهش  نخواهد داشت.سازمان 
آموزشــی تمام تلاش خود را مصروف داشته 
تا قیمت کتاب هــا کمترین میــزان افزایش 
را نســبت به سال قبل داشــته باشد و لذا بر 
همین اســاس افزایش قیمت کتاب ها نسبت 
به پارســال به صورت میانگین ۲۲ درصد بوده 
اســت.به گزارش مرکز اطلاع رســانی و روابط 
عمومی وزارت آموزش وپــرورش، یارانه دولتی 
اختصاص یافته برای کاغذ کتاب های درســی 
ســال تحصیلی ۱4۰۲-۱4۰۱ که در ســال 
گذشته از طرف دولت تخصیص داده شده بود 
معادل۵۰ میلیون دلار با نرخ ارز ترجیحی بوده 
و مبلغ ریالــی تخصیصی ۱۱۶۷ میلیارد ریال 
کــه صرف خرید کاغذ داخلی و کاهش قیمت 

تمام شــده کتاب درسی شــده است. در این 
راستا سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی 
دو تفاهم نامه با شرکت های داخلی برای تامین 
و تولیــد کاغذ و مقوای کتاب درســی منعقد 
کرد.برای سال تحصیلی ۱4۰۲-۱4۰۱ قرارداد 

خرید ۵ هزار تن کاغذ رول ۷۰ گرمی در داخل 
کشــور منعقد شده بود که تمامی آن تحویل و 
در چاپ کتاب های همین سال مورد استفاده 
قرار گرفت که این مقدار معادل ۱۱درصد کاغذ 

مورد نیاز کتاب های درسی است.

مدیــرکل دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو از 
توزیع واکســن ایرانی آنفلوآنــزا در داروخانه ها خبر داد و 
گفت: قیمت این واکســن بــرای مصرف کننده، ۲۱۳ هزار 

تومان تعیین شده است.
دکتر حســین شمالی در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت 
توزیع واکسن آنفلوآنزا با توجه به در پیش بودن فصل سرما، 
گفت: به طور معمول مصرف سالانه کشور بین دو میلیون 
تــا ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار واکســن آنفلوآنزا در نظر گرفته 
می شــود. امســال نیز از ۲.۵ میلیون، حدود یک میلیون و 

۵۰۰ هزار واکســن خارجی و وارداتی اســت و حدود یک 
میلیون دز نیز واکسن آنفلوآنزا از محل تولید داخلی تامین 

می شود.
وی با بیان اینکه واکسن آنفلوآنزای تولید داخلی تامین شده 
و از روز شنبه ۱۲ شهریور ماه ۱4۰۱، در داروخانه ها توزیع 

شده است، افزود: فعلا ۵۰۰ هزار دز واکسن آنفلوآنزای تولید 
داخلی به ما تحویل داده شده و در داروخانه ها توزیع شده 
است. در عین حال قرار است ۳۰۰ هزار واکسن آنفلوآنزای 
تولیــد داخلی نیز به معاونت بهداشــتی وزارت بهداشــت 
تحویل داده شــود و ۲۰۰ هزار دز واکسن آنفلوآنزای تولید 

داخلی دیگر هم قرار اســت در آینده به سازمان غذا و دارو 
جهت توزیع در داروخانه ها تحویل دهند. بنابراین مجموعا 
یک میلیون دز واکسن آنفلوآنزا از محل تولید داخلی تامین 

می شود.
شمالی درباره قیمت واکسن آنفلوآنزای تولید داخلی برای 
مصرف کنندگان، گفت: قیمت پخش واکســن آنفلوآنزای 
تولیــد داخلی حدود ۲۱۰ هزار تومان اســت و قیمت این 
واکســن برای مصرف کننده، ۲۱۳ هزار تومان تعیین شده 

است.


